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Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af referat 

Referat godkendt 

 

3. Elevrådet 

Elevrådet beretter om et kursus, de har været på.  

Frugtordningen har været behandlet, og ønsket er, at der findes en løsning, som ligner den nuværende, 

hvor der bestilles på nettet. Ledelsen afsøger muligheder for leverandører. 

 

4. Nyt/punkter fra udvalgene 

Der har været afholdt møde i forældreforeningen, og Julie Marie Guldbæk er valgt til ny 

bestyrelsesrepræsentant deri. 

Der arbejdes på at lave et trafikudvalg i samarbejde mellem skolen, HIK, Campus, Ungdomsskolen mm., 

som kan se på trafiksituationen i området mellem deltagerne. Julie Marie Guldbæk meldte sig til at 

deltage i arbejdet.  

 

5. Principper – fortsat fra seminariet v/ Annette og Claus L.  

Opsamlingen af principperne fra seminaret samt det videre forløb blev debatteret. Der nedsættes et 

udvalg, som arbejder videre med principperne bestående af Anette Holst Vinter, Claus Lønborg, Lars 

Baaring Hansen, Mads Stenfatt og Marianne Victor Hansen. Det besluttes, at der oprettes et fælles 

Word-dokument, hvor bestyrelsen kan byde ind med ændringsforslag via korrekturfunktionen senest 

torsdag d. 4. december. Revideret oplæg fremsendes i god tid inden næste bestyrelsesmøde. 

 

6. Kvalitetsrapporten – til udtalelse 

I forbindelse med gennemgangen af kvalitetsrapporten blev der drøftet en række punkter vedr.:  

 

Læsning. Ledelsen beskrev de tiltag, der er taget på skolen de seneste år med henblik på yderligere 

styrkelse af elevernes læseresultater herunder bl.a. screeninger, ordblindetestning, arbejdet med 

læseindlæring i indskolingen, læsning som disciplin og faglig læsning i mellemtrin og udskoling. Desuden 

informeredes om læsevejlederens arbejde og skolens læseteam. 

 

Skolens placering i en kommunal sammenligning målt på afgangskarakterer.  

 

Elevfravær. Skolen har det næstlavest sygefravær og det lavest ”ulovlige” fravær.  

Elevbevægelser i sidste skoleår. 8 elever forlod skolen og 5 blev skrevet ind – tæller ikke 

børnehaveklasserne. Overflytningen af elever fra skolen til de på tre skoler etablerede ”gymnasielinjer” 

påvirker ikke denne statistik, men det er i høj grad påvirket af af- og tilgang af elever på skolen over 

sommerferien 2014. En problemstilling som bestyrelsen ønsker at rejse i fælleskommunalt regi, f.eks. 

via formandskabet. 

 

Linjefagsdækning. Skolen er udfordret på linjefagsdækningen, hvor Maglegårdsskolen har den laveste 

linjefagsdækning i kommunen. Umiddelbart ser det ud til ikke at have betydning for skolens resultater. 

 

Dreng/pige-resultater ved afgangsprøverne. Der er stadig en klar tendens til, at pigerne klarer sig bedre 



ved afgangsprøverne. Tendens ses på Maglegårdsskolen, men også i hele kommunen og på landsplan. 

 

0. årgang elevtal. Maglegårdsskolens elevtal i børnehaveklasserne er markant højere end andre skoler. 

 

Gennemsnittet i de kommunale læsetest. 2. og 4. klasse 2013/2014 ligger henholdsvis 11 og 9 

procentpoint under 2. og 4. klasse året før. Det ønskes fra skolebestyrelsens side, at standardafvigelsen 

fremgik af kvalitetsrapporten; især når datamaterialet er så lille. 

 

Det ønskes fra bestyrelsens side, at det bliver et indsatsområde at hæve linjefagsdækningen. 

Det ønskes at kommentarer til kvalitetsrapporten rundsendes. 

  

7. KPI – key performance indicators v/ Jan 

Punktet udgår pga. manglende tid. 

 

8. BYOD – Bring Your Own Device 

Skolen har udsendt et elev-/forældrebrev ang. BYOD. Der stilles spørgsmålstegn ved, om det er lovligt 

at kræve en underskrift for udlån af computer samt at skrive, at det er forældrenes forsikring, som 

dækker ved uheld. Ledelsen undersøger sagerne og vender tilbage. 

 

9. Fravær og vikardækning 

Der er et højere sygefravær end sidste år, men det er ikke ledelsens holdning, at der er grund til 

bekymring. I oktober var stigningen på omkring halvandet procentpoint. Det ønskes fra bestyrelsens 

side, at medarbejderne høres om, hvordan de har det, samt at medarbejdertrivsel tages op på næste 

bestyrelsesmøde. Bestyrelsen ønsker at se den kommende APV, samt at den er clearet af i MED. 

 

10. Meddelelser 

Det føres til protokol, at der ikke blev fuldt op på regnskabet, og at der derfor ikke er mulighed for at 

føre tilsyn med skolen. Det ønskes, at budgettet overholder den form, som anbefales af 

Undervisningsministeriets.  

 

11. Eventuelt 

Lars går på barsel i januar og februar 2015. 

Per Christensen bliver ny skoledirektør. 

 

 

 

 

Mødedeltagere 

Alfred Mølgaard Raabyemagle 

Anette Holst Vinther 

Christian Bamberg 

Claus Andreasen 

Ditte Rohde 

Gunver Moll Biering 

Jan Møller 

Julie Marie Guldbæk 

Lars Baaring Hansen 

Mads Stenfatt 

Marianne Victor Hansen 

Morten Stummann 
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